
Referat  fra  årsmøtet i  Meland Musikklag, 01. januar 2017.

Start: kl. 19.09.

1: Konstituering:

a) Leder Laura Camilla Størseth ønsket velkommen.

b) Navneopprop: 24 medlemmer møtte. Årsmøtet var dermed vedtaksfør.

c) Valg av møteleder: Thomas Fosse.

cl) Valg av referent: Astrid Berg Nordrik.

e) Valg av protokollunderskrivere: Leni Dale og Amund Heir.

f) Godkjenning av innkalling: lnnkallin en ble odk`ent.

g) Godkjenning av dagsorden/saksliste: Da sorden Saksliste ble odk'ent.

2: Gjennomgang og godkjenning av årsmelding for 2015:

Merknader:

- Seminaret med Skolekorpsene 14.02.16 ble avsluttet uten hentekonsert.

- Anders spilte solo på «En natt forbi» på Nina sin 50-årsdag.

~ MML spilte offentlig første gang i 1915 eller 1916 (ikke 2015/2016).

- Pâ Basaren var pris på årene kr 5 på de første åresalgene, og kr 10 på de siste.

Før jul spilte ei lita gruppe fra MML på to juleavslutninger på Vestbygd skule. Dette fikk lVllVlL

2000 kroner for (1000 hver gang). Sannsynligvis er det Ønske om spilling også neste år.

Ãrsmeldin en for 2016 ble odk'ent med overnevnte merknader.

3: Kontingent:

Kontingenten blir stående uendret på kr. 1500,- per år.

4: Gjennomgang og godkjenning av regnskap for 2016:

Nina Aase gikk gjennom regnskapet og balansen for 2016:

Det korn ikke inn noen merknader, bortsett fra feil årstall i kolonnene lengst til høyre.

Re nska eto balansen for 2016 ble odk`ent.



5:  Gjennomgang og godkjenning av budsjett for 2017:

Nina  Aase  gikk gjennom budsjettet for  2017.

Merknader:

— Det bør  komme  bedre fram i budsjettet at korpset Ønsker å satse på instrumentkjop
og oppgradering av Musikkhallen i  2016.

-  Posten for kommunale tilskudd ble okt til  20.000  kr.

~  Det er Ønske om lydanlegg, lys for bedre å se notene og bedre internett/kabel.

Posten for Musikkhallen vedIikehold/rep/utbygging ble Økt til  75.000  kr. Budsjettert

underskudd ble dermed økt til  130.000  kr.

Buds'ettet for  2017  ble odk'ent med overnevnte merknader.

6: Gjennomgang og godkjenning av årsmelding til husnemnda  2015:

Thomas Fosse gikk gjennom årsmeldingen fra husnemnda.

Merknader:

Det var ingen kommentarer til det som er blitt gjort.

Steinar Fosse gikk gjennom det som må gjøres med huset neste år:

*Ønske om bedre oppmøte på dugnadene før sommerferien

*Ønsker om vaskeliste/vaktliste, med beskjed på forhånd på øvingene og på tavla.

*Forlengelse av kjøkken med bedre plass for oppvasken; innhente pris på rorleggerarbeid

osv
*Ruste opp kjølerommet; nye hyiier/ny kledning

*Høyttalersystem, for tale, ikke musikkanlegg.

*Fiberkabel, med bedre nettdekning.

Ãrsmeldin en fra husnemnda for  2015  ble vedtatt med overnevnte merknader.

7: Valg

Styret:

Leder: Laura Camilla Størseth (tar gjenvalg som leder, valgt for  1  år).

Catrine Danielsen (tar gjenvalg, valgt for  2  nye år).
Nina Aase (tar gjenvalg, valgt for  2  nye år).

Silje Bruket (ikke på valg).

Astrid Berg Nordrik (ikke på valg).

Vara 1: Sissel Fløysand.

Vara 2: Leni Dale.



Vara 3: Gro i.. Hopland.

Husnemnd alle er val t for 1 år  :

Steinar Fosse

Rune Nordrik

Kristian Foikedai

Stein Ove Vikebø

Note- o materialforvalter val for 1 år :

Knut Sagstad

Musikkutvalg:

David Morton.

Prosjektbasert, konsert for konsert.

Revisorer val t for 1 år :

Esther S. Tveit.

Evald Hopland.

Val nemnd val t for 1 år  :

Frode Wikne.

Aslaug Dale.

8: lnnkomne saker:
Det var ingen innkomne saker.

Årsmøtet ble avsluttet kl. 20.34.

05. februar 2017,

Astrid Berg Nordrik
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Leni Dale ‘ Amund Heir


